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Hei alle i Henningsvær. 

Kommunestyret i Vågan kommune har nå behandlet fredningsforslaget for 

Henningsvær. Her er litt informasjon om hva som har skjedd, og om veien videre. 

Kommunestyrets har fattet et vedtak i fredningssaken 

25. oktober 2021 fattet kommunestyret et vedtak om å fortsette fredningssaken, og 

om å takke ja til tre årsverk for å følge opp arbeidet med fredningen.   

Det ferske vedtaket var en oppfølging av kommunestyrets vedtak i april. Da ba 

kommunestyret om en ytterligere utredning av tre punkter knyttet til 

utviklingshensyn, saksbehandlingsressurser i kommunen og fylkeskommunen, og til 

saksbehandlingsrutiner.  

Du finner mer informasjon om dette på kommunen sine nettsider. 

Veien videre og følger av kommunestyrets vedtak 

Henningsvær er ikke fredet enda. Det betyr at kommunens reguleringsplan gjelder, 

og at man tar kontakt med kommunen om man skal gjennomføre et tiltak. 

 Etter kommunestyrets vedtak blir saken lagt frem for fylkestinget i Nordland, og 

deretter vil den bli sendt på høring hos sentrale høringsparter. Dette er blant annet 

berørte direktorater og tilsyn, institutter og forbund som Miljødirektoratet, DNT og 

Norges Handikapforbund. Høringsfristen vil være på mellom 6-8 uker, og eventuelle 

innspill vil bli vurdert. Fredningen vil ikke kunne bli strengere eller medføre en 

utvidelse av omfanget. 

Etter den sentrale høringen sender Riksantikvaren saken over til Klima- og 

miljødepartementet, som vil ferdigstille den for endelig vedtak av Kongen i statsråd. 

Vi regner med at oversendelsen blir i første del av 2022.  

Du kan ta kontakt med Riksantikvaren om du har spørsmål om fredningssaken 

Som vanlig kan du ta kontakt med Jorun Hals på 982 02 810 eller jorhal@ra.no om du 

har spørsmål om fredningssaken. Du finner også informasjon på 

www.ra.no/henningsvaer 
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